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Vážená paní starostko, vážený pane starosto,  

od nástupu do funkce ministra průmyslu a obchodu se snažím napříč různými oblastmi prosadit svoji vizi 

moderní České republiky. Její nedílnou součástí je co nejdostupnější vysokorychlostní internet, který je 

v dnešní době nezbytným předpokladem pro rozvoj jakékoliv obce či města.  

Dostupný a kvalitní internet nám umožňuje pohodlněji a efektivněji komunikovat mezi sebou, otevírá nám 

dveře k novým podnikatelským příležitostem, nabízí nové zdroje znalostí nebo třeba poskytuje nové formy 

vzdělávání. V neposlední řadě nám umožňuje naplno využívat rozvíjející se elektronizaci služeb veřejné správy. 

I když se nám v poslední době daří v této oblasti posouvat dopředu, na základě rozhovorů s Vámi vím, že 

v některých obcích neodpovídá kvalita internetového připojení Vašim představám. Chtěl bych to společně 

s Vámi změnit.  

Stačí, když si ověříte kvalitu připojení ve Vašem městě či obci prostřednictvím portálu Českého 

telekomunikačního úřadu. Pokud nemáte dostatečně silný signál pro rychlý mobilní internet nebo kvalitní 

vysokorychlostní přístup k internetu, obraťte se s Vaším podnětem na Český telekomunikační úřad 

prostřednictvím e-mailu pokryti@ctu.cz. Kolegyně a kolegové z Českého telekomunikačního úřadu Vám ve 

spolupráci s expertními zaměstnanci našeho ministerstva sdruženými v rámci Broadband Competence Office 

(BCO) poradí, jak tuto překážku vyřešit.  

Mým cílem je, abychom zvyšovali naši konkurenceschopnost a byli prosperující moderní zemí. Proto na rozvoj 

vysokorychlostního internetu vypisujeme výzvy s využitím evropských prostředků. Jde například o Operační 

program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost nebo Národní plán obnovy. Celkově jsme do 
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rozvoje kvalitního připojení investovali 4 miliardy korun. Připraveno máme dalších 5 miliard korun. Zavádění 

těchto sítí chceme podporovat na základě ověřených dat o dostupnosti sítí, a to pouze v místech, kde není 

dostatečná tržní nabídka.  

Budu také rád, pokud se zapojíte do probíhající veřejné konzultace, kterou díky účasti občanů a obcí chceme 

ověřit správnost dat o sítích pro přístup k internetu. Veškeré informace jsou uvedeny na webu 

www.verejnakonzultace.cz, kde najdete i instruktážní webinář pro starosty a občany. 

Věřím, že se nám společnými silami podaří zajistit, aby byl rychlý internet dostupný všem občanům bez ohledu 

na to, kde žijí. 

Za pár dní nás všechny čeká třetí adventní neděle, je mi tedy jasné, že jsou u Vás doma přípravy v plném 

proudu. Proto bych Vám chtěl popřát pohodové prožití vánočních svátků, hodně zdraví a šťastný nový rok. 

S pozdravem 
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